
  

  

Referat styremøte Oltedal Fotballklubb 3. februar 2025  

Møtt: Jøran Dahl, Eli Gilje, Kristian Pedersen  
Ikke møtt: Silje Bratteli, Ellen Narten 
Referent: Jøran Dahl  

  

Saksliste  

1. Gutter 14/15.  
Kort info om G14/15. Fortsatt noe uklart om de kan være G14 eller G15. Lagleder 
Lene er i dialog med Fisketjøn i kretsen. Ønsket fra laget (og foresatte) er at de 
forblir G14. Da vil det «bare» være fire overårige. De to på 16 år må da gå opp til 
Alaget. Pr. i dag er laget G15, etter råd/anmodning fra NFF Rogaland.  
  

2. Naturgressbanen.   
Progresjon og kostnadsestimat.  
- Naturgressbanen er slitt og trenger rehabilitering. Banemester innhenter 
info om hva som må gjøres og hvem som kan gjøre dette. LED-lys til 
naturgressbanen? Så langt kan det se ut som om renovering av banen vil koste 
ca. 50.000,-  
  

3. Avskrivning ØHH 2024/25.   
OFK har til gode penger etter utleie av klubbhus ifm oppføring av ØsterHushallen. 
Forslag fra styret i ØHH er at OFK har gratis leie ut 2025 (65000,-) samt at 
oppføring av «Lima Rør Buå» dekkes av OFK (50.000,-). I tillegg trekkes penger til 
vask av Klubbhus i perioden (20.000,-) og diverse.  

4. Renovasjon.   
OFK og ØHH samkjøres der. Frank og Svein tar renovasjonen for OFK. OFK 
faktureres 5000,- for dette pr. år. Styret enig!  

  

  

  

  

  



  

  
   

5. Leie av «Lima Rør Buå».   
Det har kommet spørsmål om hvorfor bare OFK får drive kiosken og hvorfor OFK 
ikke betaler leie for denne.   
  
Den gamle kiosken ble flyttet over til ØHH uten at styret i OFK ble tatt med i 
beslutningsprosessen. OFK blir trukket kr. 50.000,- for byggingen av «Lima Rør 
Buå» og på den måten «eier» buå. Det er OFK v/Desiree som driver kiosken. 
Kiosken er åpen under nesten alle kamper som går i Oltedal. I tillegg er kiosken 
åpen hver lørdag fra 19-21. Dette er et tilbud som kommer alle brukere av ØHH til 
gode. Det er fortjeneste på salg som foregår i buå. Det er OFKs oppfatning at det 
er OFK som skal drifte kiosken og OFK som skal ha overskuddet. Leie av kiosken 
er et nytt moment som har kommet i spill nå. Leder OFK mener at dagens ordning 
der OFK alene drifter kiosken er naturlig. Det er OFK som genererer størst aktivitet 
på ettermiddagene i tillegg til å faktisk ha betalt (skal betale gjennom leien for 
klubbhuset) for kiosken.   
OFK betaler allerede for leie av ØHH og ser ikke at vi skal måtte betale mer. OFK 
ber om at det kontraktsfestes at det er OFK som vederlagsfritt skal disponere 
kiosken.   
  

6. Vask av ØsterHushallen.   
- Det har ikke fungert godt nok med dugnadsvask. Sliter også på 
«dugnadsviljen».  Renholder som turnen bruker, kan ta vask også for OFK. Hun tar 
825,- pr. vask inkl. mva. Hun mener det ikke er nødvendig med 2 vask i uken de 
månedene det ikke er kamper.   
  
Vedtak: OFK sjekker med renholder for utarbeidelse av renholdsavtale.  
  

7. Oltedal Skateklubb.  
Tanken er en skatebane bak/på nedsiden av ØHH. Der eier OFK noen meter (litt 
usikkert hvor mye). Treerbanene var tenkt lagt dit, men nå er det asfalten som er 
tiltenkt område. ØHH skal få laget en tegning som viser mulighetene og også 
kontakte kommunen for muligheter til å «få» mere land.   
Det vil være møte om etablering av skateklubb på klubbloftet onsdag 5. mars kl. 
1900.   
  
Kommentar: OFK er positive til å utarbeide tegninger for dette og ønsker fler  



  

aktiviteter for barn og unge, velkommen.   
  

8. Trenere ønsker å låne hallen vederlagsfritt.  
- Det har kommet ønsker om at trenere får benytte hallen gratis. Trenerne 
legger mange timer i OFK/ØHH. Mange har også brukt utallige timer under 
bygging av hallen. Slik det er nå må trenere betale dersom de ønsker å benytte 
hallen.  
  
OFK styret mener: Trenerne i OFK og Oltedal Turn bruke mange timer i uka på våre 
barn og ungdommer. Dersom hallen er ledig ser ikke OFK det nødvendig at 
trenerne/tillitsvalgte, skal måtte betale for å sporadisk benytte hallen en time 
eller to. Det er jo uansett ungene som bruker den. Dersom hallen skal brukes til 
arrangementer, blir det en annen sak.  
   

9. Dugnader/salg/lotteri for å generere inntekter  
Det er på det rene at med økte kostnader ifm med leie av ØHH så må OFK 
generere mer inntekt. Dette kan gjøres med f.eks. kakelotterier. Turnen har 
tradisjonelt tatt fars- og morsdag. De dagene skal ikke vi konkurrere med dem, 
men kan f.eks. ha 17. mai-lotteri.   
  

10. Strømming av kamper  
Tilbud om strømming av OFKs hjemmekamper (via TV2 Play). Krever fast 
personell av OFK, så dette er ikke noe vi vil være med på pr. i dag.   
  

11. Trenerfest.  
Årets trenerfest blir en «Kick-off». Dato foreslått er 29. mars. Det blir grilling og 
aktiviteter for hele OFK-familien på dagtid (ca. 2 timer). På kvelden inviterer OFK 
til tradisjonell årsfest. Arrangementskomiteen v/Sabrina O. har lead på dette!  
  

Vedtak: OFK vil invitere til fest   OFK tar kontakt med styret i ØsterHushallen og 
ber om at OFK som hovedaksjonær, vederlagsfritt får bruke «Festsalen» til dette.  
  

12. Gjennomgang av baller/utstyr før bestilling.  
En gjennomgang av fotballer og div. viser at OFK må bestille inn 60 fotballer.  
Hvert lag får så egne baller som trenerne er ansvarlige for. Dersom en ball må 
skiftes ut, skal trener vise denne til materialforvalter Eli og så få ny.   
Det har tidligere vært en slapp holdning til å samle inn alle ballene etter trening. 
Dette skal det bli slutt på. Tar lagene f.eks. 10 baller ut, så skal 10 baller inn!   



  

  


